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رادوشویچ! تو لیاقت دریافت این دستمزد را داشتی؟
در  پرســپولیس  طلبــکار  مهم تریــن 
گفت وگویی متفاوت به این ســوال پاســخ 
می دهد که آیا شایســتگی دریافت رقم یک 
میلیون دلاری را داشــته است؟ به گزارش 
»ورزش سه«، بوژیدار رادوشویچ، دروازه بان 
کروات و سابق پرســپولیس حالا تبدیل به 
مهم ترین طلبکار این باشگاه شده است و در 
ماه های آینده با صدور حکم نهایی پرونده او، پرســپولیس ملزم به پرداخت حدود 
یک میلیون دلار خواهد بود که از پاداش احتمالی این تیم در جام جهانی نیز بیشتر 
می شود. رادوشویچ، حالا در یک گفت وگوی صریح با خبرنگار ما درباره این طلب و 
این پرسش که آیا شایسته دریافت رقمی در این حد است، صحبت کرده و همچین 

در مورد ماجراهایی که در پرسپولیس داشت، اظهار نظر کرده است.
این گفت وگو را در ادامه می خوانید:

دوران بعد از ترک پرسپولیس و جدایی از یک تیم پرطرفدار برای تو 
چگونه است؟

هر داســتانی به پایان می رسد، چه زیبا باشــد چه زشت... من به حضورم در 
بزرگترین باشگاه آسیا و تمام کارهایی که انجام داده ام افتخار می کنم... سرنوشت 
نخواست که من تا آخر فوتبالم در پرسپولیس بمانم. البته سرنوشت و برخی افراد 

دیگر…
زندگی در ایران چه تاثیری روی تو گذاشت؟ 

قبل از هر چیز می خواهم تاکید کنم که ایران کشوری است بسیار زیبا و برای 
من بسیار عزیز. در تمام مدتی که آنجا بودم، ایران را وطن دوم خود می دانستم... 
همه ما مشکلات ایران را به عنوان یک کشور می دانیم، من خاطرات فوق العاده ای 
از آدم ها دارم و همچنین چیزهای شــگفت انگیزی که تجربه کردم را همیشه در 
قلــب و ذهنم نگه می دارم... برای همه مردان و زنان ایرانی آرزوی موفقیت دارم و 

آنها از حمایت کامل من برخوردارند...
این روزها در مورد طلب تو حرف های زیادی مطرح می شود و منتقدان 
می گویند تو شایسته دریافت این پول هنگفت نیستی. نظر خود چیست؟
من تقریبا 6 ســال کامل را در ایران و پرسپولیس گذراندم و به نظرم احمقانه  
است که بگویم لیاقت این پول رو داشتم یا نه. قصد ندارم خودم را به کسی ثابت 
کنــم. من با خانواده ام تصمیم گرفتم که وقت رفتن اســت و یک لحظه هم فکر 
نمی کنم که اشــتباه کرده ام... مجموعه شرایط نشان داده است که در چند وقت 
اخیر پرسپولیس توســط افرادی اداره می شود که شایسته نامش نبودند و از این 

رو اعتبار من به عنوان یک خارجی در کشوری دیگر مورد تعرض قرار می گرفت.
آخرین قرارداد تو با پرسپولیس 300 هزار یورو بود که رقم نسبتا بالایی 
محسوب می شود. اگر خودت مدیرعامل باشگاه پرسپولیس بودی، پای 

چنین قراردادی را امضا می کردی؟
باز هم می گویم که زمانی که در بزرگترین باشــگاه آســیا گذراندم افتخارآمیز 
است. من از ابتدا نقش خودم را در تیم می دانستم... بعد که زمان بازی هایم و حضور 
ثابتم در ترکیب رسید، متاسفانه خیلی چیزها عوض شد که احساس بدی در من 

ایجاد کرد، اما حتی در آن زمان هم به حرفه ای بودن ادامه دادم...
می خواهم رو راست تر باشی و به سوال من جواب بدهی.

پــس بگذار ماجرا را تعریف کنم؛ در نیم فصل آقای گابریل کالدرون به همین 
دلایلی که من بعدا پرسپولیس را ترک کردم، ترک کرد و یحیی گل محمدی آمد.  
او برای اولین بازی که مقابل تراکتور بود، من را روی نیمکت نشــاند و بهانه آورد 
که برای شــروع تمرینات دیر به ایران آمدم. 2 روز تاخیر داشتم چون اگر یادتان 
باشــد در آن موقع، راهی برای حضور در ایران وجود نداشت... اما مثل همیشه به 
عنوان یک فوتبالیســت حرفه ای واقعی، به تصمیم مربی احترام گذاشتم، اگرچه 
در آن لحظه فکر می کردم که لیاقت نیمکت نشینی را ندارم. فکر می کنم یحیی 
باید حداقل صبر می کرد تا گل می خوردم و بعد تغییرم می داد، اما مهم نیست…

این توضیح چه ربطی به سوال من داشت؟
اجازه بدهید تا توضیح بدهم. در این شــرایط من پیشــنهادات زیادی به خاطر 
عملکرد خوبم در نیم فصل اول داشــتم که از نظر مالی بسیار بهتر از پرسپولیس 
بود. من به دیدار آقای انصاری فرد که آن زمان رییس باشــگاه بود رفتم و گفتم از 
وضعیت ناراضی هستم. یا اجازه بدهید تیم را ترک کنم یا با قراردادی جدید، فوتبالم 
را در پرسپولیس به پایان برسانم. آقای انصاری فرد تمام شروط را پذیرفت و به آقای 
گل محمدی اطلاع داد و او هم گفت که موافق تمدید قرارداد اســت و به من نیاز 
دارد. منظورم این است که هیچ کار پنهانی نبوده و سرمربی تیم هم در جریان بود.
برخی انصاری فرد را به عنوان مقصــر اصلی معرفی می کنند و حتی 

اتهام هایی نیز به او می زنند.
من کاری با ســایر تصمیمات او ندارم اما ایشان هیچ نفعی از قرارداد من نبرد. 
اینکه من جدا شدم به دلیل اقدامات مدیران پس از او بود و مسئولیتش برعهده او 
نیست. من خیلی دوست داشتم تا پایان قرارداد در پرسپولیس بمانم و خداحافظی 

کنم اما آنها نگذاشتند این اتفاق بیفتد.
ممکن است شکایت تو منجر به حذف دوباره پرسپولیس از آسیا شود. 
شاید برخی انتظار داشته باشند آنچه علاقه به تیم می نامی را اینجا نشان 

بدهی و از بخشی از طلبت بگذری.
مگر من طلب غیرقانونی از پرسپولیس دارم؟ این چیزی است که مدیران باشگاه 
امضا کردند و ســال ها فرصت این را داشتند که کار را به جایی نرسانند که منجر 

به شکایت شود.
یک چیز جالب در مورد تو وجود دارد؛ اینکه با کمترین میزان بازی 5 
قهرمانی لیگ برتر را کســب کردی و حالا دومین بازیکن پرافتخار لیگ 

ایران هستی.
با رفتن لوبانف، آقای برانکو به یک دروازه بان مطمئن نیاز داشت تا رقیب واقعی 
بیرانوند باشد، من در آن زمان در مجارستان با فرم خوبی بازی می کردم و او با من 
تماس گرفت و به این ترتیب به توافق رسیدیم. آقای پانادیچ که من را از کرواسی 
می شناخت نقش مهمی داشت و می خواهم از آنها تشکر کنم، زیرا شانسی را به من 

دادند که خیلی ها در طول دوران فوتبال آرزویش را داشتند…
تو ســه مربی دروازه بان های مختلف در پرسپولیس داشتی؛ پانادیچ، 

سیدی و فنایی. کدام یک از نظر فنی کمک بیشتری به تو کرد؟
قبل از هر چیز می خواهم تاکید کنم که در مصاحبه های قبلی همه چیز را در 
مــورد این افراد گفته ام. فقط می توانم در مورد پانادیچ و ســیدی صحبت کنم که 
دو مربی حرفه ای بودند و از من انســان بهتر و دروازه بان بهتری ســاختند. ناکامی 
پرســپولیس، با جدایی آن دو رخ داد چون تمرینات آماتوری شروع شد. من برای 
تمرینات خصوصی هزینه کردم تا در ســطح موردنظر بمانم؛ نه تنها من بلکه سایر 
بازیکنان تیم نیز همین طور بودند. فقط آنها نمی توانند مثل من صریح صحبت کنند.
 در مورد کادرفنی پرسپولیس در دوران یحیی گل محمدی چه نظری 

داری؟
یحیی بهترین مربی ایرانی است، مهم نیست که دروازه بان دوم بودن در دوران 
او چقدر برایم سخت بود اما این را به صراحت می توانم بگویم که بهترین است. من 
باید حرفه ای باشــم و به تصمیماتش احترام بگذارم اما با همه تصمیماتش موافق 
نباشم. او با پرسپولیس قهرمان شد، فینال لیگ قهرمانان را دید و سایر افتخاراتی 
که می دانید. خیلی خوب است که یحیی با مربیان خارجی همکاری کند، زیرا حتما 
نتیجه آن را خواهید دید. در این فصل نیز این یک گام رو به جلو نسبت به فصل 

گذشته است؛ به خصوص در پست مربی دروازه بانی.
در یکی از مصاحبه هایت گفته بودی که »اگر شیرینی می دادم، بیشتر 

بازی می کردم«. منظورت چه بود؟
مهم نیست برخی افراد چقدر باعث از دست رفتن من به عنوان دروازه بان شدند 
و چقدر در هر ســطحی غیرحرفه ای بودند. نمی خواهم برای آنها و خانواده شــان 
مشکلات اضافی ایجاد کنم، فقط می خواهم بگویم که آنها باید خجالت بکشند؛ از 

همه کارهایی که نسبت به من کردند...
دو مدیرعامل پرسپولیس اظهارات منفی در موردت انجام دادند و حتی 

متهم به کلاهبرداری شدی.
در مورد مدیرعامل فعلی پرسپولیس هیچ نظری ندارم چون برخورد مستقیمی 
با او نداشــتم و منصفانه نیست که نظری بدهم. اما مدیرعامل قبلی به هیچ وجه 
در حد پرسپولیس نبود و باعث جدایی من شد. به نظر من اصلا خوب نیست که 

جلوی بازیکن تیمت کفش هایت را تمیز کنی و این یک بی احترامی است.
قبول داری منتظر یک روزنه کوچک بودی که با پرسپولیس فسخ کنی 

و کل قراردادت را بگیری؟
اجازه داشــتم اگر دو ماه حقوق نگیرم، قراردادم را فسخ کنم. اما من زمانی از 
پرسپولیس رفتم که 7 ماه دستمزد نگرفته بودم و 200 هزار یورو طلبکار بودم. چه 

کسی این وضعیت را تحمل می کند؟ 
آنها به همه بازیکنان پول دادند غیر از من. حالا هم تهمت می زنید که منتظر 

فرصت برای جدایی بودی؟
بهترین خاطره ات از پرسپولیس چیست؟

هــواداران بهترین خاطره من را رقم زدند و همچنین بازی های بزرگ، از جمله 
دیدار با الدحیل و السد سال 2018.

گفتوگو

رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال گفت: اگر بخواهم 
خوشــبینانه بگویم شــاید اواخر نیم فصــل دوم بتوانیم از 
VAR استفاده کنیم اما نه در همه در ورزشگاه ها بلکه ۴_۵ 

ورزشگاهی که خیلی خوب می توان در آن ها کار کرد .
به گــزارش فارس، خداداد افشــاریان درمورد جلســه 
مدیران فدراســیون فوتبال برای ورود VAR به کشورمان 
اظهار داشــت: مهدی تاج به دلیل حضور در یک ســفر در 
این جلســه غایب بود. تمام ارکان رســمی مثل حراســت 
فدراسیون، نماینده سازمان بازرسی، نمایندگان دو شرکت 
AVS و اسلومو، احمدرضا براتی، کارگروه VAR و من در 
این جلسه حضور داشتیم و صحبت های دو شرکت در کنار 
مسائل فنی و حقوقی آن  ها ارائه شد. تفسیرها و تحلیل های 
لازم هم انجام شــد. وی افزود: قرار اســت نامه نگاری های 
دیگری با دو شــرکت در زمینه حقوقی و فنی انجام بدهیم. 
امیدوارم بتوانیم خیلی سریع پس از دریافت جواب آن ها به 
نتیجه واحدی برســیم و یکی از شرکت ها را انتخاب کنیم. 
امیدوارم پس از ورود تجهیزات یکی از شــرکت ها آموزش 
داوران را شروع کرده و سپس کارهای بعدی را انجام بدهیم. 
رئیس کمیته داوران فدراســیون فوتبال درخصوص زمان 
پاسخ شــرکت های طرف مذاکره گفت: زمانی که خودمان 
برای دریافت پاسخ خواســته ایم خیلی سریع است و اجازه 
نمی دهیم پروسه زمانی را آن ها انتخاب کنند بلکه خودمان 
زمان را انتخاب می کنیم زیرا مشخص است چه می خواهیم. 
خودمان را منتظر زمان آن ها نمی گذاریم و سعی داریم کارها 
را با هم جلو ببریم اما موضوع مشخص این است که حداقل 
و حداکثر زمان خودشــان را به ما گفته اند.  افشاریان عنوان 
کرد: شــاید بتوانیم در زمان جام جهانی آموزش داوران را 
داشته باشیم . به این شــرط که با یکی از شرکت ها قرارداد 
ببندیم . موضوع مهم تر این اســت کــه باید همه فیفا را در 

جریان همه رفتارها و نامه ها قرار بدهیم. پروژه ای هم پیش 
از این کامرانی فر مطرح کرد که به نتیجه نرســید . امیدوارم 
بتوانیم VAR را طبق آنچه شایســته است جلو ببریم اما 
 VAR می دانم مباحث فنی، آموزشی و سایر موارد مربوط به

زمانبر است و امیدواریم خوب اجرا شود.
وی درمــورد اینکه حمید ســجادی و مهدی تاج خیلی 
امیدوار هستند پس از جام جهانی و در نیم فصل دوم لیگ 
برتر از VAR استفاده شــود، گفت: خیلی خوشحالم وزیر 
ورزش روی این موضوع وســواس دارد. بی شــک این اتفاق 
به ما کمک می  کند . مهدی تاج نیز بسیار مصر است چنین 
اتفاقی بیفتد. من هم اگر بخواهم خوشــبینانه بگویم شاید 
اواخر نیم فصل دوم بتوانیم از VAR اســتفاده کنیم اما نه 

در همه در ورزشگاه ها بلکه ۴_۵ ورزشگاهی که خیلی خوب 
می توان در آن ها کار کرد . رئیس کمیته داوران درمورد اینکه 
آیا قرار است در اواخر لیگ از VAR آفلاین استفاده شود، 
گفت: باید این سیســتم را زخمی کنیم اما  آفلاین استفاده 

نمی شود بلکه استاندارد استفاده خواهیم کرد.
افشاریان درمورد اینکه با این تفاسیر امروز قراردادی برای 
VAR امضا نشــد، توضیح داد: خیر بــه هیج وجه. این دو 
شرکت رفتارهای خود،کارهایی که قرار است برای  ما، انجام 
بدهند، کشورهایی که پیش از این با آن ها کار کرده بودند، 
معرفــی کردند. درواقع تاریخچــه ای ارائه کرده و بچه های 
کارگروه VAR نیز با سعه صدر این مطالب را دریافت کردند 

و امیدوارم در آینده به نتیجه برسیم.

 ،VAR وی درباره اینکه آیا باشگا ه ها برای تعیین بودجه
به فدراســیون نامه زده اند، گفت: فدراسیون فوتبال با هیچ 
شــرکتی قرارداد اجرا نمی کند بلکه آن را انتخاب می کند 
و اجرای قرارداد با باشــگاه ها اســت . خود باشگاه ها با توجه 
به ساختار ورزشگاه شــان VAR می خرند. امکان دارد یک 
ورزشــگاه به دلیل ساختارش نیاز به هزینه بیشتری داشته 

باشد  اما تاکنون باشگاه ها چنین نامه نگاری نکرده اند.
رئیس کمیته داوران فدراســیون فوتبال درمورد اینکه 
علیرضا سهرابی مدعی شده خانه داوری از پای بست ویران 
است، گفت: به نظرات این پیشکسوت داوری فوتسال احترام 
می گذارم. افشــاریان درخصوص انتقادات باشــگاه پیکان 
بــه قضاوت حمید حاج ملک در بازی ایــن تیم با هوادار و 
احتمال محرومیت این داور، اظهار داشت: هنوز نمره قضاوت 
حاج ملک را ندیده ام اما شــک نکنید با هر داوری که نمره 

استاندارد نداشته باشد برخورد می کنیم.
وی درمــورد اینکه آیا همچنان از عملکرد کمک داوران 
ناراضی اســت، گفت: باور کنید هنوز ناراضی هستم. واقعا 
نمی دانم رفتار داوران چرا اینگونه شــده و خود من مقداری 
ناراضی هســتم. رئیس کمیته داوران درباره اینکه آیا قبول 
دارد تمرکز نداشــتن داوران سبب به حاشیه کشیده شدن 
بازی می شــود، توضیح داد: بچه ها می توانند مدیریت کنند 
تا حداقل رفتارهای نامتعارف شکل نگیرد. البته قابل توجیه 
نیســت که یک مربی بــا رفتارهای خــودش بخواهد ما را 

قضاوت کند اما داوران می توانند بهتر مدیریت کنند.
افشــاریان درخصوص مشکل هدســت داوران گفت: با 
ورود VAR مشــکل هدســت هم حل می شود. هر زمانی 
این سیستم بیاید، هر ورزشگاهی یک هدست شش کاربره 
خواهد داشــت.  وی درمورد اینکه آیــا حامی مالی داوران 

قسط هایش را پرداخت می کند، گفت: بله

مدیرعامل باشگاه استقلال با حضور در محل تمرین این 
تیم تاکید کرد که سرمربی پرتغالی نه تنها این فصل بلکه سال 
آینده هم در راس کادر فنی این تیم حضور خواهد داشت. به 
گزارش مهر، علی فتح الله زاده مدیرعامل باشــگاه استقلال در 
محل تمرین آبی پوشان پایتخت حاضر شد و ابتدا در جلسه ای 
با حضور ریکاردو ساپینتو سرمربی استقلال شرکت کرد. پس 
از این جلسه، فتح الله زاده در جمع بازیکنان به صحبت پرداخت 
و گفت: خیلی زودتر می خواستم در تمرین حاضر شوم و شما 
را ببینم ولی طی صحبتی که با سرمربی محترم داشتم، گفتم 
بهتر است تمرکزتان روی بازی باشد و به همین دلیل امروز 
در تمرین حاضر شدم. وی افزود: ما تیم بزرگی هستیم. شما 
جایی هستید که بزرگانی مثل روشن، حجازی، پورحیدری و 
… بوده اند. همه شــما همه بازیکنان خوبی هستید. طبیعتاً 
برخی مطبوعات هم شیطنت های دارند. مدیرعامل استقلال 
ادامه داد: آقای ساپینتو به من گفت که بازیکنان خوبی دارم 
و همه را می خواهم حفظ کنم. من هم نظر ایشــان را تأیید 

می کنم. یک جام و یک بازی جلوی ماست. شما 10 بازی هم 
کنیــد، از یاد می رود ولی جام ها در یاد می ماند. فتح الله زاده 
ادامه داد: وظیفه من تأمین منابع مالی اســت. من خواسته ام 
که قراردادها بیاید و بررســی کنیــم. یک هفته به من وقت 
دهید. شنیده ام دو پاداش طلب دارید که ان شاءالله آن را هم 
پرداخت می کنم. یک قرارداد اسپانسری در حال انعقاد است. 
از شما می خواهم چهل میلیون هوادار را شاد کنید. وی افزود: 
شــما خوب بازی می کنید و بازی قبل حقتان بود که چهار 
گل بزنید. مربی بســیار خوبی دارید. ایشان بازی خوانی را به 
خوبی بلد است و فرد بادانشی است. ایشان مورد حمایت من 
است و فصل بعد هم در تیم ماست. ذهنتان را از مسائل مالی 
بیرون بیاورید و تمرکزتان روی کار باشد تا در هواداران را شاد 
کنید. در ادامه ریکاردو ســاپینتو سرمربی استقلال صحبت 
کرد و خطاب به مدیرعامل باشــگاه استقلال اظهار کرد: من 
هم بازگشت شما را به باشگاه خوش آمد می گویم. شما تجربه 
زیادی دارید و باشــگاه را می شناسید. آقای دکتر افتخارات 

زیادی در این تیم کســب کرده است. ما همه انرژی خود را 
در تمام بازی ها به کار می گیریم که ببریم. اولویت ما قهرمانی 

اســت. برای این هدف سخت کار می کنیم. رف ما هم، شما 
حمایت می شوید.

مدافع نساجی می گوید با 2 برد نباید انتظارات از تیم بالا 
برود اما بازیکنان باید تلاش کنند که عملکرد خوب شان را 

ادامه دهند.
علی شــجاعی در گفت وگو با ایســنا دربــاره آمادگی  و 
عملکردش در لیگ بیســت ودوم اظهار کــرد: همه چیز از 
شــرایط تیمی  می آید. همه در تیم مــا دارند به  هم کمک 
می کنند و به هر حال یک نفر گل می زند و یک نفر هم پاس 

گل می دهد. خداراشکر وضعیت خوبی داریم.
او ادامه داد: شــرایط تیم خوب شده است. ابتدای لیگ 
نادآوری ها باعث شد نتیجه ها را از دست دهیم اما خداراشکر 
توانســتیم در ادامه تیم های بزرگی را شکست دهیم. تیم 
ما شــخصیت پیدا کرده است و این راه ادامه دارد. با 2 برد 
همه چیز را فراموش نمی کنیم و باید تلاش کنیم این روند 
را ادامه دهیم. مدافع نســاجی درباره کار با حمید مطهری 
گفــت: همکاری بــا او لذت بخش اســت. مطهری بردن و 
بالانشــینی را به ما یاد داده اســت و روز به روز این روحیه 
بهتر هم می شود. خداراشکر جایگاه خوبی داریم و می توانیم 

ایــن جایگاه را حفظ کنیم. اگــر داوری به ما ضربه نمی زد 
شاید از این هم بهتر می شدیم. او هم چنین اضافه کرد: بازی 
با پیکان، ملوان و ســپاهان سه بازی مهم برای ما بودند که 
امتیازاتش را به دلیل اشتباهات داوری از دست دادیم. با این 
حال چیزی هم نگفتیم و کارمان را ادامه دادیم. خداراشکر 
اتفاقات خوبی برای تیم ما افتاده است اما چیزی که از همه 
مهم تر است حفظ این وضعیت و موفقیت در ادامه راه است.
شجاعی ادامه داد: هدف ما این است که در بالای جدول 
باشــیم. تمرکز و تمرین بیش تر باعث می شود تا آخر فصل 
بالای جدول باشــیم. البته باید بگویم این بردها نباید باعث 
شود انتظارات از ما بالا برود. پارسال در لیگ شرایط خوبی 
نداشــتیم اما چیزی که مهم اســت این است که به دنبال 
جایگاه آبرومندی داشته باشیم. شرایط لیگ با جام حذفی 
خیلی فرق دارد. او درباره ادامه راه نســاجی بیان کرد: بازی 
با آلومینیوم ســخت است و باید تمرکز خوبی داشته باشیم 
تا ســه امتیاز بازی را کســب کنیم. فعلا فقط به این بازی 

فکر می کنیم.

رئیس کمیته داوران فدراسیون فوتبال: 

شاید اواخر نیم فصل دوم از VAR استفاده کنیم

مدیرعامل استقلال تکلیف ساپینتو را مشخص کرد

علی شجاعی: انتظارات از نساجی نباید بالا برود

آمادگی بازیکن جدید سرخپوشــان و البته انتقاداتی که 
از شــیوه بازی شاگردان یحیی گل محمدی مطرح شد، این 
امیدواری را به وجود آورده که سرمربی پرسپولیس تیمش 

را با آرایش جدید به میدان بفرستد.
به گزارش  مهر، تیم فوتبال پرسپولیس در حالی با کسب 
21 امتیاز از 10 بازی ابتدایی خود به صدر جدول رده بندی 

رقابت های لیگ برتر تکیه زده است که 10 گل زده دارد.
میانگین یــک گل در هر بازی بــرای تیمی که مدعی 
قهرمانی است باعث شــده تا منتقدان یحیی گل محمدی 
بار دیگر او را مخاطب قرار دهند. آنها معتقدند حضور ســه 
هافبک طراح نظیر ســعید صادقی، مهــدی ترابی و میلاد 
ســرلک موقعیت های گلزنی زیادی را برای این تیم فراهم 
می کنــد اما کمبود مهاجم مانع از موفقیت بیشــتر در این 
امر شــده است. این در حالی است که سرمربی پرسپولیس 
در نقل و انتقالات تابستانی بارها روی کمبود مهاجم تاکید 
داشــت اما مدیران باشگاه در نخســتین روزهای لیگ برتر 
توانســتند یورگن لوکادیا و پس از آن شیخ دیاباته را جذب 

کنند تا مرهمی روی درد سرمربی تیم بگذارند.
عملکرد بسیار ضعیف مهدی عبدی و حامد پاکدل باعث 

شد تا لوکادیا وجود اضافه وزن در ترکیب تیم قرار بگیرد و 
بار گلزنی های این تیم را بــا زدن 60 درصد گل ها تا پایان 

هفته دهم بر دوش بکشد.
لوکادیــا با گل های ســه امتیازی اش کمــک زیادی به 
صدرنشــینی این تیم کرد اما بر هیچکس پوشیده نیست 

پرسپولیس همچنان ضعف گلزنی دارد.
آمادگی شــیخ دیاباته پس از پشــت ســر گذاشــتن 
مصدومیتش باعث شد تا مهاجم بلند قامت اهل مالی، در دو 
دیدار قبلی دقایقی به عنوان بازیکن ذخیره بازی کند. همین 
موضوع احتمال حضور شیخ دیاباته را در دیدار با مس کرمان 
افزایش داده اســت تا شاید گل محمدی برای اولین بار در 
فصل جاری از دو مهاجم همزمان در ترکیب تیمش استفاده 
کند. تغییر استراتژی پرسپولیس باعث تغییر ترکیب این تیم 
و خروج یکی از هافبک های نفوذی می شود تا سرخ ها پس 
از 10 بازی برای رسیدن به سه امتیاز حساس خانگی با زوج 

خارجی به گلزنی چشم بدوزد.
دیــدار تیم هــای فوتبال پرســپولیس و مــس کرمان 
 ســاعت 17 پنجشــنبه هفته جاری در ورزشــگاه آزادی 

تهران برگزار می شود.

انتقادات تاثیرگذار می شود؟

یک بازیکن ترکیب پرسپولیس را تغییر می دهد

هوادارانی که در ایام جام جهانی 2022 به قطر، ســفر 
می کنند برای خرید یک بطــری آب در دوحه چقدر باید 

خرج کنند؟
به گزارش ایسنا ، جام جهانی 2022 قطر تا چند هفته 
دیگر آغاز می شــود و کشــور قطر به مدت یک ماه مرکز 

فوتبال جهان خواهد بود. 
امروز به شــما خواهیم گفت که یک بطری آب در این 
کشــور گرم، چقدر قیمت دارد. جــام جهانی فوتبال برای 
اولین بار در خاورمیانه برگزار می شــود و منطقه نســبتا 

ناشناخته ای برای گردشگران است.
قیمت یک بطری 1.۵ لیتری آب که در مغازه ها فروخته 
می شود، ارزشــی معادل 1.8۵ ریال قطر )حدود 1۵ هزار 

تومان( دارد.
خیلی از هــواداران و علاقه مندان در قطر می توانند از 
رستوران های مختلف دیدن کنند یا ترجیح دهند به گزینه 

دم دســت مثل »مک دونالد« مراجعه کنند. یک ساندویچ 
مــک دونالد در قطر حدود هفــت دلار )حدود 210 هزار 
تومان( قیمت دارد، در حالــی که هزینه یک وعده غذای 

دو نفره در یک رستوران متوسط، تقریبا ۵۵ دلار است.
جام جهانی 2022 قطر از روز یکشــنبه 2۹ آبان آغاز و 

یکشنبه 18 آذر به پایان می رسد.
 برنامــه بازی های ایران در گروه B جام جهانی 2022 

به شرح زیر است:
30 آبان

انگلیس - ایران، ســاعت 16:۳0، ورزشگاه بین المللی 
الخلیفه

۴ آذر
ولز - ایران، ساعت 1۳:۳0، ورزشگاه احمد بن علی

۸ آذر
ایران - آمریکا، ساعت 22:۳0، ورزشگاه الثمامه

یک بطری آب در جام جهانی چند؟


